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    О Б Щ И Н С К И   С Ъ В Е Т   А Л Ф А Т А Р,  О Б Л А С Т  С И Л И С Т Р А 
7570 гр. Алфатар, ул.”Йордан Петров”№6 

Тел. 086 811 634 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 21 

от 25.01.2013 г. 

 

Днес, 25.01.2013 година от 14:30 часа в заседателната зала на Общински съвет 

се проведе редовно заседание на Общинския съвет гр. Алфатар. 

На заседанието присъстваха: 10 общински съветници: Златка Питакова, 

Живка Великовa, Ивелина Миткова, Марин Пейчинов, Русица Иванова, Янка 

Господинова, Селятин Исмаилов, Нели Маринова, Радка Желева и Петър Иванов.  

Отсъства: Хюлия Мехмедалиева. Председателя на ОбС съобщи, че г-жа 

Мехмедалиева си подаде заявление за прекратяване на правомощията като общински 

съветник при Общински съвет гр. Алфатар и ОИК – Алфатар. 

От общинска администрация гр. Алфатар присъстваха: Г-жа Йорданка 

Узунска – кмет на общината, г-н Петко Добрев – заместник-кмет на общината, 

Павлина Друмева – Директор на Дирекция ОА, Иван Енчев – Директор на Дирекция 

СА, кметове на кметства и кметски наместничества от общината. 

Гости: г-жа Добруджанска–временно изпълняващ длъжността директор на 

ЦДГ „Щастливо детство“, г-н М. Димитров, г-н Ат.Атанасов, г-н Св.Койчев, Ст. 

Спасов от РУП-Силистра, г-н Иван Василков и г-н М.Узунски граждани. 

Председателят на общинския съвет – Златка Питакова откри заседанието на 

основание чл. 27, ал. 2 от ЗМСМА. 

Златка Питакова: Колеги, това е първото заседание за 2013 година, искам да 

пожелая на всички успешна 2013 година, изпълнена с много хубави моменти. Нека 

през тази година, да се изслушваме, да не избързваме и да вземаме решения, които 

ще са благоприятни за жителите от общината. Всички имате материалите и дневния 

ред за днешното заседание. Междувременно колеги, правя предложение за 

изменение и допълнение на дневния ред. Предлагам в т. 7 да се допълни и чл. 4, 

преди чл. 10 от Наредба за стопанисване, управление и спазване на договорни 

задължения на земеделски имоти от общински фонд „Мери и пасища”. 

Второ: Оттеглям докладната си записка по т. 10 от дневния ред относно: 

Отмяна на Решение №337 от 25.08.2011г. и сключване на предварителен договор за 

присъединяване към преносната мрежа на дружество „Алфа Ток”ООД и Община 

Алфатар. Имате ли други предложения, въпроси относно дневния ред? 

Г-жа Радка Желева: Кое наложи това решение? 

Златка Питакова: Колеги, установих, че при мен няма подписан дружествен 

договор, имам го без подписи от двете страни. При г-жа Узунска има част от 

договор, в който има несъответствия с този, който е при мен. Трябва да се намери 

актуалния, да не се избързва и да се избере представител на общината в дружество 
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„Алфа Ток” ООД, на мястото на г-жа Узунска, за да се избегне конфликт на 

интереси. Трябва да изясним всичко и тогава да пристъпим към вземане на решение. 

Колеги, имате ли други предложения относно дневния ред? Няма. 

Председателя на ОбС – Златка Питакова обяви новия дневен ред. 

1. Информация за състоянието на престъпността, борбата с нея, разкриването 

на криминални престъпления и работата на служителите от Националната 

полиция през 2012г. на територията на Община Алфатар. 

Докладва: г-н Димитров - Началник РУП Силистра 

2. Докладна записка относно: „Дарение на гориво на ОД на МВР гр. Силистра 

за нуждите на автомобил на РУП Силистра, обслужващ територията на Община 

Алфатар”.     

Докладва: кмета на Община Алфатар 

3. Докладна записка относно: „План-сметка на такса „Битови отпадъци” за 

2013 година”. 

Докладва: кмета на Община Алфатар 

4. Докладна записка относно: Отложено решение № 150 от 27.12.2012г. на  

ОбС - „Приемане на Наредба за определяне и администриране на местни такси 

и цени на услуги на територията на общинна Алфатар“. 

Докладва: кмета на Община Алфатар 

5. Докладна записка относно: Одобряване на извършените разходи за 

командировки в страната на Председателя на ОбС за четвъртото тримесечие на  

2012 г.  

Докладва: кмета на Община Алфатар 

6. Докладна записка относно: Одобряване на извършените разходи за 

командировки в страната на Кмета на Община Алфатар за четвъртото тримесечие на 

2012 г.  

Докладва: кмета на Община Алфатар 

7. Докладна записка относно: „чл. 4 и чл. 10 от Наредба за стопанисване, 

управление и спазване на договорни задължения на земеделски имоти от общински 

фонд „Мери и пасища”. 

Докладва: кмета на Община Алфатар 

8. Докладна записка относно: „Промени в Наредба за реда и начина на 

ползване на дървесина, добита извън общински фонд „Гори”. 

Докладва: кмета на Община Алфатар 

9. Докладна записка относно: Отчет за дейността на ОбС Алфатар за периода 

01.07.2012г. - 31.12.2012г. 

Докладва: Председателя на ОбС 
 

10. Въпроси. Заявления. Изказвания и др. 

1. Писмо от Омбудсмана на РБ – съгласно жалба на Желязка Алексиева. 

2. Писмо от Омбудсмана на РБ – съгласно жалба на Иванка Петрова. 

3. Писмо от Областния управител относно: недостиг на дърва за огрев за 

местното население. 

Предлагам, Общински съвет да вземе следното 
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РЕШЕНИЕ № 161 

ПРИЕМА СЛЕДНИЯ ДНЕВЕН РЕД: 

ДНЕВЕН РЕД: 

1. Информация за състоянието на престъпността, борбата с нея, разкриването 

на криминални престъпления и работата на служителите от Националната полиция 

през 2012г. на територията на Община Алфатар. 

Докладва: г-н Димитров - Началник РУП 

2. Докладна записка относно: „Дарение на гориво на ОД на МВР гр. Силистра 

за нуждите на автомобил на РУП Силистра, обслужващ територията на Община 

Алфатар”.     

Докладва: кмета на Община Алфатар 

3. Докладна записка относно: „План-сметка на такса „Битови отпадъци” за 

2013 година”. 

Докладва: кмета на Община Алфатар 

4. Докладна записка относно: Отложено решение № 150 от 27.12.2012г. на ОбС 

- „Приемане на Наредба за определяне и администриране на местни такси и цени на 

услуги на територията на общинна Алфатар“. 

Докладва: кмета на Община Алфатар 

5. Докладна записка относно: Одобряване на извършените разходи за 

командировки в страната на Председателя на ОбС за четвъртото тримесечие на  

2012 г.  

Докладва: кмета на Община Алфатар 

6. Докладна записка относно: Одобряване на извършените разходи за 

командировки в страната на Кмета на Община Алфатар за четвъртото тримесечие на 

2012 г.  

Докладва: кмета на Община Алфатар 

7. Докладна записка относно: „чл. 4 и чл. 10 от Наредба за стопанисване, 

управление и спазване на договорни задължения на земеделски имоти от общински 

фонд „Мери и пасища”. 

Докладва: кмета на Община Алфатар 

8. Докладна записка относно: „Промени в Наредба за реда и начина на 

ползване на дървесина, добита извън общински фонд „Гори”. 

Докладва: кмета на Община Алфатар 

9. Докладна записка относно: Отчет за дейността на ОбС Алфатар за периода 

01.07.2012г. - 31.12.2012г. 

Докладва: Председателя на ОбС 

10. Въпроси. Заявления. Изказвания и др. 

1. Писмо от Омбудсмана на РБ – съгласно жалба на Желязка Алексиева. 

2. Писмо от Омбудсмана на РБ – съгласно жалба на Иванка Петрова. 

3. Писмо от Областния управител относно: недостиг на дърва за огрев за 

местното население. 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме в режим на гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 10; „против” – 0; „въздържали се”– 0. 
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Златка Питакова за Нели Маринова за  

Живка Великова за  Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Русица Иванова за Радка Желева за 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към първа точка от дневния ред. 

ТОЧКА ПЪРВА: Информация за състоянието на престъпността, борбата с 

нея, разкриването на криминални престъпления и работата на служителите от 

Националната полиция през 2012г. на територията на Община Алфатар. 

Златка Питакова: Давам думата на г-жа Нели Маринова – председател на ПК 

„Бюджет и финанси,...“.  

Нели Маринова: Добре дошли на всички. На заседанието на ПК разгледахме 

докладната записка. Много е обстойна, точна, но ако се разпространи с брошури, ще 

има повече гласност и повече възрастни хора, ще разберат за това. Преди да даде 

становище комисията, искам да дам думата на нашите гости от РУП Силистра г-н 

Димитров. 

 Благодарим ви. Искам да кажа, че имаме добри резултати, благодарение на нашите 

полицай в гр. Алфатар, стараем се максимално да си свършим работата. От другата 

седмица ще има още един инспектор в гр. Алфатар. Отношенията ни с гр. Алфатар 

са за пример, за разлика с тези на други общини. Благодаря на всички за 

предостъпеното гориво през 2012 година. Всичкото гориво се изразходва за вашите 

нужди и за сигурността ви. Стараем се и ще продължаваме да се стараем. 

Златка Питакова: Имам идеята за вестник на ОбС, за да се информира 

населението, в който ще се публикуват тези материали и това, което се решава от 

ОбС на заседания. 

Нели Маринова: Колегите имат ли въпроси. 

Златка Питакова: Всички комисии да си изкажат становището. 

Нели Маринова: А за „бараката”, говорили сме, обсъдихме информацията и 

мястото. Моля тази година да се случи г-жо Узунска. Трябва да се реши къде ще е 

удобно. Становището на комисията е да се приеме информацията за 2012г. 

Г-н Димитров: От година на година бюджета на полицията става все по 

орязан, ще се радваме за тази „барака”, тъй като ще има къде да влязат на топло 

нашите колеги и така ще се намали и разхода ни. Обмисляхме го и решихме, че ще е 

най-удобно на отбивката на бензиностанция „Петрол”.  

Йорданка Узунска: Мислихме да демонтираме една барака там, но ще е 

неудачно, тъй като отбивката не е собственост на Общината. Единственото място е 

от страната на г-н Златев. Искам да заявя задоволството си към работата на МВР. В 

централната част на гр. Алфатар и по главния път (Силистра-Варна), движението е 

много силно, ако е възможно да се постави камера, за да се ограничи високата 

скорост и второ: да регулираме спирането в централната част на града-около 

спирката на автобуса (оглеждане не само на хоризонталната, а и на вертикалната 

маркировка и на знаците). 

Златка Питакова: Г-жо Господинова, имате думата: 
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Янка Господинова: Да съдействаме за „кабината”бараката”. Г-жо Узунска 

действайте?! 

Живка Великова: В с. Алеково и с. Бистра могат ли да се поставят легнали 

полицаи? 

Г-н Димитров: Да могат. И в гр. Алфатар могат, поне на 3 места да се 

поставят, а и не са скъпи. В гр. Силистра има комисия, която решава това. Не могат 

във вида като преди. Има изменение в размерите и вида на легналите полицаи, 

трябва да са поне 2,5-3,0 м. широки. Можем да ви дадем предварителни изчисления 

за цените. 

Радка Желева: Мисля, че по републиканските пътища е забранено. 

Нели Маринова: Законово не са пречка. Щом има и в други села към гр. 

Варна. 

Йорданка Узунска: Докато не се завърши ремонта по пътя няма да 

предприемаме нищо. 

Марин Пейчинов: Но в с. Алеково не се ремонтира пътя, може да се действа. 

Златка Питакова: Колеги, въпроси имате ли. Зачитам предложението за 

решение и преминаваме в режим на гласуване: 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА, предлагам ОбС Алфатар да вземе 

следното решение: 
  

РЕШЕНИЕ № 162 
 

1. Приема информацията за състоянието на престъпността, борбата с нея, 

разкриването на криминални престъпления и работата на служителите от 

Националната полиция през 2012г. на територията на Община Алфатар. 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 10; „против” – 0; „въздържали се” – 0 

Златка Питакова за Нели Маринова за  

Живка Великова за  Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Русица Иванова за Радка Желева за 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 

Златка Питакова: Благодаря Ви колеги, да преминем към втора точка от 

дневния ред. 

ТОЧКА ВТОРА: Докладна записка относно: „Дарение на гориво на ОД на 

МВР гр. Силистра за нуждите на автомобил на РУП Силистра, обслужващ 

територията на Община Алфатар”.  

Златка Питакова: Давам думата на г-жа Нели Маринова-председател на 

ПК”Бюджет и финанси, ...”. 

Нели Маринова: От г-н Димитров е постъпила молба за дарение на гориво, 

както миналата година за 120 литра, а досега беше до 120 литра. Ако този месец им е 

нужно по-малко количество, ще се натрупва ли за другия месец, г-жа Узунска да 

разясни? 
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Йорданка Узунска: Решението е до 120 литра на месец, но за годината има 

общ обем. 

Марин Пейчинов: Предлагам по т. 1 да стане до 150 литра. Имаме лични 

наблюдения, че хората са доволни от дарението, тук на събранието са, благодариха 

ни, нека да ги стимулираме. А и все пак скоро ще има и още един инспектор в гр. 

Алфатар и ще имат нужда от повече гориво, за да си вършат по-добре работата. 

Янка Господинова: Подкрепям предложението на г-н Пейчинов. Благодаря за 

отзивчивостта и хъса за работа на тези хора, на тях може да се разчита. 

Златка Питакова: Други колеги. Предлагам да гласуваме предложението на г-

н Пейчинов да стане до 150 литра гориво на месец. 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 10; „против” – 0; „въздържали се”– 0 

Златка Питакова за Нели Маринова за  

Живка Великова за  Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Русица Иванова за Радка Желева за 
 

Радка Желева: Г-жо Питакова, аз имам допълнение към предложението на 

г-н Пейчинов, тези допълнителни 30 литра да са от бюджета на ОбС- Алфатар. 

Нели Маринова: Мисля, че можем. 

Златка Питакова: Колеги ще гласуваме предложението на г-жа Желева. 

1. Даваме право на Кмета на Община Алфатар да сключи договор за дарение 

на гориво до 150 литра на месец, от които 30 литра от бюджета на ОбС Алфатар, за 

нуждите на служебен автомобил РУП Силистра, обслужващ територията на Община 

Алфатар. 

2. Определяме лимит на допълнителното гориво в размер до 150 литра на 

месец, от които 30 литра от бюджета на ОбС Алфатар.   

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 10; „против” – 0; „въздържали се”– 0 

Златка Питакова за Нели Маринова за  

Живка Великова за  Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Русица Иванова за Радка Желева за 

 

Златка Питакова: Колеги, зачитам новото предложение за решение: 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА във връзка с чл. 34, ал. 4 и ал. 7 от 

Закона за общинската собственост предлагам общински съвет Алфатар да вземе 

следното 
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РЕШЕНИЕ № 163 

1. Дава право на Кмета на Община Алфатар да сключи договор за дарение на 

гориво до 150 л. на месец на ОД на МВР гр. Силистра за нуждите на служебен 

автомобил на РУП Силистра, обслужващ територията на Община Алфатар, от който 

30 литра от бюджета на ОбС –Алфатар. 

2. Определя лимит на допълнителното гориво в размер до 150 литра на месец, 

от който 30 литра от бюджета на ОбС Алфатар. 

Златка Питакова: Колеги,  преминаваме  към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 10; „против” – 0; „въздържали се”– 0 

Златка Питакова за Нели Маринова за  

Живка Великова за  Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Русица Иванова за Радка Желева за 

Решението се приема. 

Преминаваме към точка трета от дневния ред. 

ТОЧКА ТРЕТА: Докладна записка относно: „План-сметка на такса 

„Битови отпадъци”за 2013 година”. 

Златка Питакова: Давам думата на Г-н Марин Пейчинов – председател на 

ПК”Общинска собственост, ...”. 

Марин Пейчинов: Благодаря Ви, разгледахме я и становището на 

комисията е да се приеме докладната. 

Нели Маринова – председател на ПК”Бюджет и финанси...”: 

Становището на нашата комисия е да се приеме - План-сметката  в този вид. 

Златка Питакова: Колеги, въпроси. Няма. Зачитам предложението за 

решение: 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 7 от ЗМСМА във връзка с чл. 66 от ЗМДТ и  

чл. 15 от Наредбата за определяне и администриране на местните такси и цени на 

услуги на територията на Община Алфатар, предлагам Общинският съвет да 

вземе следното 

РЕШЕНИЕ № 164 

1. Приема докладна записка относно: „План-сметка на такса „Битови 

отпадъци” за 2013 година за Община Алфатар”, както следва: 

 

Наименование План 

І. ПРИХОДИ 

1. От такса битови отпадъци 

2. От други общински приходи и източници 

 

102 750 

80 000 

22 750 
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ІІ.РАЗХОДИ 

 

1. Осигуряване на съдове за битови отпадъци  

 Контейнери – 10 бр.х 600,00 лв.= 6 000 лв. 

 

2.Събиране на битови отпадъци и транспортирането им 

до  регионалното депо. 

 Гориво  

 Такса депо /420 тона по 25 лв./тон/ 

 ФРЗ и осигуровки на шофьор и работници на колата 

 Винетка и данък МПС 

 Отчисления по Закона за управление на отпадъците 

                       - чл. 64 - 420 тона по 15 лв/тон = 6 300 лв. 

                      -  чл. 60 -  420 тона по 3лв/тон =   1 260 лв. 

 Гражданска отговорност 

 Начислено и внесено ДДС върху сумата от такса депо 

 Технически преглед и обслужване 

 Тахограф 

 Резервни части 
 

3. Мониторинг на закрити депата за битови отпадъци -  

 

4. Почистване на улични платна, площади, паркове и 

други територии от населените места, предназначени за 

обществено ползване 

 ФРЗ и осигуровки на работници по чистота 

 Материали 

 Гориво 

 Външни услуги – телефони, поддържане на косачки 

 Технически преглед и гражданска отговорност 

 Косачка – 1 бр. 

 

5. Почистване на сметища 

 Гориво 

 Резервни части 

 Командировки 

 Застраховка гражданска отговорност, данък МПС 

 Технически преглед 

 

102 750 

6 000 

 

                                              

50 760                           

9 000 

10 500 

17 900 

800 

7 560 

 

300 

2 100 

600 

1 500 

500                                    

2 000 

 

33 990 

 

17 690 

5 000 

7 500 

2 200 

600 

1 000 

10 000 

6 500 

2 500 

300 

350 

350 

 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване. 
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ГЛАСУВАНЕ: „За” – 10; „против” – 0; „въздържали се”– 0 

Златка Питакова за Нели Маринова за  

Живка Великова за  Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Русица Иванова за Радка Желева за 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Златка Питакова: Колеги благодаря Ви за гласуването, следва точка четвърта 

от дневния ред. 

 

ТОЧКА ЧЕТВЪРТА: Докладна записка относно отложено решение № 150 от 

27.12.2012г. на ОбС - „Приемане на Наредба за определяне и администриране на 

местни такси и цени на услуги на територията на общинна Алфатар”. 

Нели Маринова: Има ли готов екземпляр? 

Златка Питакова: Не е приета още. 

Радка Желева: Има и други присъстващи. Искам да кажа, че остават промилите 

от предната година. 

Златка Питакова: г-жо Желева на публичното обсъждане на проекто - бюджета 

за 2013 година във всички населени места сме информирали населението. Колеги 

преминаваме по същество: давам думата на председателя на ПК”Общинска 

собственост...”. 

Марин Пейчинов: Първата промяна е в чл. 18, ал. 1, т. 2  За имотите, които няма 

да се ползват през цялата година…., се заменя с думата „обитава” и става: За 

имотите, които няма да се обитават през цялата година и данъчно задълженото 

лице(граждани и фирми) е подало декларация за това чрез деловодството на Община 

Алфатар до края на предходната година.Удостоверенията отпадат. Всеки, който има 

желание си подава декларация изготвена от общинска администрация. 

Радка Желева: Чл. 18, ал. 2 няма ли да отпадне? 

Марин Пейчинов: Да отпада. Така ал. 3 става ал. 2, а ал. 4 става ал. 3,ал. 5 

става ал. 4. Някакви въпроси? 

Йорданка Узунска: Трябва да има промени в ал. 5. 

Нели Маринова: Променя се от „неползван” става „необитаван”. 

Радка Желева: А за имот, в който е нямало ток и вода. 

Нели Маринова: Той не попада в този член, тук е само за декларациите за 

освобождаване от такси. 

Златка Питакова: Всичко се изясни. 

Нели Маринова: Чл. 21 касае детската градина, като изчетем да дадем думата 

на госта, който я представлява. 

Златка Питакова: Чл. 21: (1)За ползване на целодневна детска градина 

родителите или настойниците дължат месечна такса в размер на 25.00лв. / по оклад 

за присъствие/. 

 (2) Размерът на таксата по ал. 1, на чл. 21 за целодневни детски градини на 

деца, с родители с над 80% инвалидност е 20.00лв. 
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(3) Когато 2 или повече деца са приети в една детска градина за първото дете 

се заплаща пълна такса, за второто и всяко следващо дете таксата е 50 % от таксата 

по ал. 1, на чл. 21, т.е. 12.50 лв. 

(4) Ал. 1, ал. 2 и ал. 3 действат и по отношение на децата, навършили 5 и 6 

годишна възраст, подлежащи на задължително обучение една година преди 

постъпването им в първи клас. 

(5) При отсъствие на децата не се заплаща за периода на отсъствие, при 

условие че предварително е уведомен директора на детската градина и/или учителя 

на групата, а при отсъствие по болест е представена извинителна бележка от 

лекуващ лекар. 

(6) За ползване на намалението по ал. 2 и ал. 3 родителите или настойниците 

подават декларация до директора на заведението, придружена с документи, 

доказващи преференцията / копие от актовете за раждане на децата и копие от 

експертното решение на ЛКК/. 

(7) Заплащането на намаления размер на таксата или освобождаването от такса 

започва от началото на месеца, следващ месеца на подаване на доказателствените 

документи. 

(8) Размерът на таксите е еднакъв за всички филиали и населени места, 

намиращи се на територията на общината. 

Г-жа Добруджанска: Благодаря ви за поканата и затова че не приехте таксата 

от 5 лева. Това предложение не идва от г-жа Тотева, няма долладна. Родителите така 

не плащат таксите, а като се увеличат ще има още повече неплатени такси. Това, 

което зачетохте е действащо в момента. 

Нели Маринова: В докладната пище, че е предложението е на директора на 

детската градина. 

Г-жа Добруджанска: В Общината има наредба за връщане на неплатените 

такси. От там идва предложението.  

Нели Маринова: Не сте запознати с предложението на г-жа Тотева. 

Златка Питакова: Предложено беше 5 лева ежемесечна такса. 

Русица Иванова: Г-жа Тотева ли внесе това за 5 лева. 

Янка Господинова: Кой предлага тогава? От къде идва, от Стефка Жекова ли? 

Павлина Друмева: Не, имало е събрание при Стефка Жекова с учители и от 

там влиза. 

Радка Желева: Ние на заседание решихме при наличие на неплатени такси, 

няма значение откъде идва, то не е удачно и решихме да го откажем. 

Златка Питакова: Стефка Жекова ще дойде и ще разясни. 

Янка Господинова: По кое дредложение е.  

Стефка Жекова: Съгласувано е с директора на Детската градина и Общинска 

администрация. 

Г-жа Добруджанска: Няма такава докладна и не желаем такса 5 лева, това е, 

за да си върне разходите Общината. 

Янка Господинова: Трябва да ни благодарите, че не го приехме. 

Стефка Жекова: Г-жа Добруджанска беше там, попитах ви да я внасям или 

не.  

Русица Иванова: Предлагам, ако на заседанието го няма вносителя да не 

гласуваме. 

Стефка Жекова: Не съм подвела никой, коментирано е. 
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Златка Питакова: В такъв случай ще искате писмени заявления. 

Живка Великова: Домакина за всички филиали ли е домакин? 

Г-жа Добруджанска: Няма филиали, тя е на цялата детска градина. Пътува, 

когато има възможност, при липса на автомобил не може да посещавап селата. 

Петър Иванов: Тук е мястото на Директора на ДГ. 

Нели Маринова: Г-жа Добруджанска е била тази година повече директор от 

Г-жа Тотева. 

Златка Питакова: По чл. 25, чл. 26, чл. 27, няма промени. Колеги, въпроси. 

Йорданка Узунска: Срока на наредбата. 

Павлина Друмева: Да влезе в сила след приемане на  решението. 

Златка Питакова: Други въпроси. Заповядайте г-н Пейчинов. 

Марин Пейчинов: Становището на комисията е приема промените и 

Наредбата. 

Златка Питакова: Друг председател на комисия иска ли думата? Не.        

Русица Иванова: Да се зачете всичко което се променя: 

Чл.18.(1). Не се събира такса за сметосъбиране и сметоизвозване, когато:  

1. Услугата не се предоставя от общината, което задължително се 

регламентира в заповедта на кмета по чл. 63, ал. 2 от ЗМДТ; 

2. За имотите, които няма да се обитават през цялата година и данъчно 

задълженото лице (граждани и фирми) е подало декларация за това чрез 

деловодството на Община Алфатар до края на предходната година. 

3. За новопридобити имоти, които няма да се ползват до края на текущата 

година или част от нея и данъчнозадълженото лице е подало декларация за това в 

деловодството на Община Алфатар в двумесечен срок от датата на придобиване. 

Таксата не се събира от месеца на придобиване на недвижимия имот. 

4. Предприятия или фирми на територията на общината, сключили договори с 

други фирми извършващи услугите по сметосъбиране и сметоизвозване, дължат 

такса за поддържане чистота на териториите за обществено ползване 

пропорционално съгласно определените с Наредбата промили. 

(2). Освобождаването от заплащане на таксата за сметосъбиране и 

сметоизвозване по чл. 18, ал. 1, т. 2 и т. 3 на Наредбата се извършва въз основа на 

Декларация по чл. 18, ал. 1, т. 2 и т. 3 от Наредбата, в която данъчно задълженото(е) 

лице(а) дава(т) изрично съгласие  за извършване на проверки от общината и 

декларира(т), че за вписване на неверни данни носи(ят) наказателна отговорност по 

чл.313 от Наказателния кодекс, регламентиращ документно престъпление.   

(3). Не се извършва освобождаване от заплащане на таксата за сметосъбиране и 

сметоизвозване по чл. 18, ал. 1, т. 2 и т. 3 от Наредбата, ако имотът или част от него 

се ползва от съсобственик или ползвател през посочения в декларацията период или 

част от него, както и ако през декларирания период или част от него в имота се 

извършват строителни или довършителни  дейности. 

(4). В случаите, когато в имота, деклариран като неползван или новопостроен, 

след проверка от общинска администрация се установи, че обитават имота, 

нарушителите дължат глоба в размер петкратния размер на годишната такса за 

сметосъбиране и сметоизвозване за имота. 

Чл. 21: (1) За ползване на целодневна детска градина родителите или 

настойниците дължат месечна такса в размер на 25.00лв./по оклад за присъствие/. 
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(2). Размерът на таксата по ал. 1, на чл. 21 за  целодневни детски градини на 

деца, с родители с над 80% инвалидност е 20.00лв.  

(3). Когато 2 или повече деца са приети в една детска градина за първото дете 

се заплаща пълна такса, за второто и всяко следващо дете таксата е 50 % от таксата 

по ал. 1, на чл. 21, т.е. 12.50 лв.  

(4). Ал. 1, ал. 2 и ал. 3  действат и по отношение на децата, навършили 5 и 6 

годишна възраст, подлежащи на задължително обучение една година преди 

постъпването им в първи клас. 

(5). При отсъствие на децата не се заплаща за периода на отсъствие, при 

условие че предварително е уведомен директора на детската градина и/или учителя 

на групата, а при отсъствие по болест е представена извинителна бележка от 

лекуващ лекар. 

(6). За ползване на намалението по ал. 2 и ал. 3 родителите или настойниците 

подават декларация до директора на заведението, придружена с документи, 

доказващи преференцията / копие от актовете за раждане на децата и копие от 

експертното решение на ЛКК/. 

(7). Заплащането на намаления размер на таксата или освобождаването от 

такса започва от началото на месеца, следващ месеца на подаване на 

доказателствените документи. 

(8). Размерът на таксите е еднакъв за всички филиали и населени места, 

намиращи се на територията на общината. 

Златка Питакова: По чл. 25, чл. 26, чл. 27, няма промени. Колеги, въпроси. 

Йорданка Узунска: Срока на наредбата. 

Павлина Друмева: Да влезе в сила след приемане на решението. 

 Златка Питакова: Други въпроси. Заповядайте г-н Пейчинов. 

 Марин Пейчинов: Становището на комисията е приема промените и 

Наредбата. 

 Златка Питакова: Друг председател на комисия иска ли думата. Няма. 

Колеги, зачитам основанието за решение с направените промени: 

 На основание чл. 21, ал. 2 от ЗМСМА във връзка с чл. 9 Закона за местните 

данъци и таксии във връзка с чл. 26, ал. 2 и чл. 28, ал. 1 от ЗНА, предлагам 

Общинския съвет да вземе следното  

РЕШЕНИЕ № 165 

1.Отменя приетата с Решение № 284/29.08.2007 г. на Общински съвет гр. 

Алфатар Наредбата за определяне и администриране на местните такси и цени на 

услуги в община Алфатар и изменяна и допълвана с Протокол № 8, Решение № 46 от 

28.03.2008г.; Протокол № 9, Решение № 59 от 26.05.2008г.; Протокол № 13, Решение 

№ 94 от 26.09.2008г. ; Протокол № 14, Решение № 101 от 31.10.2008г.; Протокол 

№16, решение 118 от 20.12.2008г. ; Протокол №20, решение 155 от 24.04.2009г. ; 

Протокол №26, решение 191 от 27.11.2009г.; Протокол №29, решение №214 от 

26.02.2010г.; Протокол №31, решение №231 от 30.04.2010г. протокол №36,  решение 

№263 от 09.09.2010г.;  Протокол №40, решение №288 от 28.01.2011г.  и Протокол 

№04, решение №025/29.12.2011 г. 
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2.ПРИЕМА НОВА НАРЕДБА ЗА ОПРЕДЕЛЯНЕ И АДМИНИСТРИРАНЕ НА 

МЕСТНИ ТАКСИ И ЦЕНИ НА УСЛУГИ НА ТЕРИТОРИЯТА НА ОБЩИНА 

АЛФАТАР. 

3.Възлага на кмета на общината да извършва контрол по изпълнението на 

наредбата. 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 10; „против” – 0; „въздържали се”– 0 

Златка Питакова     за Нели Маринова    за 

Живка Великова     за Петър Иванов    за 

Ивелина Миткова     за Селятин Исмаилов    за 

Марин Пейчинов     за Янка Господинова     за 

Русица Иванова    за Радка Желева     за 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 

Председателя на ОбС благодари на съветниците: Следва точка пета от дневния 

ред. 

ТОЧКА ПЕТА: Докладна записка относно: Одобряване на извършените 

разходи за командировки в страната на Председателя на ОбС за четвъртото 

тримесечие на 2012 г. 

Златка Питакова: Давам думата на г-жа Нели Маринова-Председател на 

ПК”Бюджет и финанси,.......“. 

Нели Маринова: Беше разгледана обстойно докладна записката в 

Постоянната комисия „Бюджет и финанси, ...”. Становището на комисията е да бъде 

приета. 

Златка Питакова: Други въпроси. Няма.  

На основание чл. 8, ал. 4 от Наредбата за командировките в страната е изготвен  

писмен отчет за получените командировъчни пари от председателя на общински 

съвет през четвъртото тримесечие на 2012 година / Приложение №2 / - неразделна 

част от докладната записка. 

 На основание чл. 21 от ЗМСМА и чл. 8, ал. 4 от Наредбата за командировките 

в страната,предлагам  Общинския съвет да вземе следното 

РЕШЕНИЕ № 166  

1. Одобрява извършените разходи за командировки в страната на Председателя 

на ОбС за четвъртото тримесечие на 2012 г., съгласно Приложение №2. 

З. Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 10; „против” – 0; „въздържали се”– 0 

Златка Питакова  за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 
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Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Русица Иванова за Радка Желева за 

Решението се приема. 

З. Питакова: Преминаваме към точка шеста от дневния ред. 

ТОЧКА ШЕСТА: Докладна записка относно: Одобряване на извършените 

разходи за командировки в страната на Кмета на Община Алфатар за четвъртото 

тримесечие на 2012 г. 

Златка Питакова: Давам думата на г-жа Нели Маринова-Председател на 

ПК”Бюджет и финанси, …...”. 

Нели Маринова: Постоянната комисия „Бюджет и финанси, ...” Разгледа 

докладната с приложението. Изготвен е отчет, становището е да бъде приета. 

Златка Питакова: Други въпроси. Няма. Колеги зачитам  проекта за решение: 

На основание чл. 8, ал. 4 от Наредбата за командировките в страната е изготвен  

писмен отчет за получените командировъчни пари от кмета на общината за 

четвъртото тримесечие на 2012 година / Приложение №1 / - неразделна част от 

докладната записка. 

 На основание чл. 21 от ЗМСМА и чл. 8, ал. 4 от Наредбата за командировките 

в страната,предлагам  Общинския съвет да вземе следното 

РЕШЕНИЕ №167 

1. Одобрява извършените разходи за командировки в страната на Кмета на 

Община Алфатар за четвъртото тримесечие на 2012 г., съгласно Приложение №1. 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 10; „против” – 0; „въздържали се”– 0 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Русица Иванова за Радка Желева за 

Решението се приема. 

Марин Пейчинов: Имам предложение: Моля за 10 минути почивка. 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване за почивка от 

 10 минути. 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 10; „против” – 0; „въздържали се”– 0 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 
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Русица Иванова за Радка Желева за 

Приема се, 10 минути почивка. 
 

Почивка до 15:50 часа. 
 

Златка Питакова: Колеги да се върнем към дневния ред. 

ТОЧКА СЕДЕМ: Докладна записка относно: „чл. 4. и чл. 10. от Наредба за 

стопанисване, управление и спазване на договорни задължения на земеделски имоти 

от общински фонд „Мери и пасища”. 

Златка Питакова: Давам думата на Г-н Марин Пейчинов – председател 

 на ПК”Общинска собственост,…....”.  

Марин Пейчинов: На заседанието в „ПК” разгледахме докладната, в такъв си 

вид се приема. Г-жа Узунска да каже дали има информация за пасищата. Колко от 

пасищата попадат в слой? В такъв и вид на докладната, бяхме обидинени. Не е 

ангажимент на Общината да казва кое попада в слой и кое не. Трябва да се отиде на 

друго място. Който кандидатства за субсидии да си гледа терена. Становището на 

комисията е да се приеме докладната във вида, в който е поднесена. 

Йорданка Узунска: Както вече ви казах имахме разговори, но още 

нямаме отговори. Чакаме информация. 

Златка Питакова: Ще има търг и хората ще могат да кандидатстват. 

Анна Йосифова: Пристигна заповед. В определени райони има забрана за 

пасища на селскостопанските животни. 

Димо Тодоров: Кои пасища попадат в слой? 

Бюрхан Акиф: Ако кандидатстват двама или трима за едно и също пасище-

кой ще спечели? 

Янка Господинова: Ако няколко човека искат един парцел. 

Иван Енчев: В зависимост от броя животни на собственика. Вие определяте. 

Има и други такива пасища. Да се разберат помежду си. Ако не, или на всички, или 

на никой. 

Иван Василков: На един да има, а на друг не. 

Иван Енчев: Да се отиде в друго землище. Издава се заповед на кмета, после 

сядат и разглеждат молбите. После по броя животни се изчисляват, необходимите 

декари за животните. И накрая се решава. Състезателен характер няма. 

Златка Питакова: Други въпроси. 

Бюрхан Акиф: Има животни  без марки. Да не се стигне до там, че 

животновъдите да вземат пасища, а селските не/които са без марки/. 

Иван Енчев: Ако не си регистрират животните. Който наеме пасището, той 

полага грижи за него, но не е господар. Животновъдите се събират и решават кой 

животни къде ще пасат. 

Йорданка Узунска: Всичко е за общо ползване. 

Златка Питакова: Колеги, въпроси иматели? Предлагам Ви основанието за 

решение. 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, и във връзка с чл. 4 и чл. 10 от 

Наредба за стопанисване, управление и спазване на договорни задължения, на 

земеделски имоти от Общински фонд „Мери и пасища“в Община Алфатар и във 

връзка с чл. 26, ал. 2 и чл. 28, ал. 1 от ЗНА,предлагам Общински съвет да вземе 

следното 
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РЕШЕНИЕ № 168 

1. Приема отчета на кмета за състоянието на общинския фонд”Пасища и мери” 

и за резултатите от нейното управление. 

2. Приема годишен план за ползване на земеделските имоти от общинския 

фонд ”Пасища и мери”, както следва: Приложение №1 

3. Определя за 2013г. годишен наем за декар за предоставени за ползване 

площи от общинския фонд през 2013г., както следва: 

1. за площ по чл10,ал.3 от тази наредба -2,00 /два/лв./дк. ; 

2. за площ по-голяма от посочената в чл 10,ал. 3 от тази наредба -4 

/четири/лв.на дк.; 

4. Минимално определени постоянно затревени площи(пасища,мери) при 

пасищно и оборно пасищно отглеждане на животни през 2013г. от рода на ЕРД, ДРД 

и еднокопитни в декари, както следва: 

41. животно от рода на ЕДР(едър рогат добитък)- говеда 

- 1 бр.възрастно животно(на възраст над 24 месеца) 5 дка 

- 1 бр. младо животно(на възраст от 6 до 24 месеца) 2 дка 

- 1 бр. подрастващо животно(на възраст от 2 до 8 месеца) 1дка 

4.2 1 бр. животно от рода на ДРД(дребен  рогат добитък) – овце, кози  е 

0,5дка 

4.3 1 бр. животно от рода на еднокопитните е 5 дка. 

(4). Такса за временен престой на животни до 150 дни –както следва: 

До 30 дни 10,00 /десет/лева                   До 60 дни -20/двадесет/лева/декар 

До 120 дни-40/четиридесет лв./декар    До 150 дни -50/петдесет/ лв./декар. 

(5). Запазва размера на таксите по параграфите по чл.27,ал.2 от Наредбата –

Прилажение №2. 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 10; „против” – 0; „въздържали се”– 0 

Златка Питакова за Нели Маринова за  

Живка Великова за  Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Русица Иванова за Радка Желева за 

Решението се приема. 

Златка Питакова: Благодаря Ви колеги. Преминаваме към точка осма от 

дневния ред. 
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ТОЧКА ОСЕМ: Докладна записка относно: „Промени в Наредба за реда и 

начина на ползване на дървесина, добита извън общински фонд „Гори”. 

Златка Питакова: Давам думата на Г-н Марин Пейчинов – председател на 

ПК”Общинска собственост, …...”. 

Марин Пейчинов: На заседанието на комисията разгледахме докладната, г-н 

Енчев разясни неяснотите. Становището на комисията „Общинска собственост,...” е 

да се приеме предложеното решение. 

Златка Питакова: Други въпроси. 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 и чл. 21, ал. 2 от ЗМСМА  и във връзка с чл. 26, 

ал. 2 и чл. 28 , ал. 1 от ЗНА ,предлагам Общински съвет да вземе следното 

РЕШЕНИЕ № 169 

1. Приема „Промени в Наредба за реда и начина на ползване на дървесина, 

добита извън общински фонд „Гори”. 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 10; „против” – 0; „въздържали се”– 0 

Златка Питакова за Нели Маринова за  

Живка Великова за  Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Русица Иванова за Радка Желева за 

Решението се приема. 

Златка Питакова: Благодаря Ви. 

 

ТОЧКА ДЕВЕТ: Докладна записка относно: Отчет за дейността на ОбС 

Алфатар за периода 01.07.2012г. - 31.12.2012г. 

Златка Питакова: Колеги отчета е пред вас. За въпроси - заповядайте. 

Написала съм присъствията на всички, всеки е отсъствал по причина и се е обадил 

преди това. Единствено г-жа Хюлия Мехмедалиева не се обаждаше, не се обажда и 

на телефонните позвънявания. Колеги, имате ли въпроси. Няма.  

 На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 и във връзка с чл. 27, ал. 6 от ЗМСМА, 

предлагам ОбС Алфатар да вземе следното решение: 

РЕШЕНИЕ № 170 

1. Приема отчета за дейността на ОбС Алфатар за периода 01.07.2012г. - 

31.12.2012г. 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 10; „против” – 0; „въздържали се”– 0 

Златка Питакова за Нели Маринова за  

Живка Великова за  Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 
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Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Русица Иванова за Радка Желева за 

Решението се приема. 

Следва точка десета от дневния ред. 

ТОЧКА ДЕСЕТ: Въпроси. Заявления. Изказвания и др. 

1.Писмо от Омбудсмана на РБ – съгласно жалба на Желязка Алексиева. 

2.Писмо от Омбудсмана на РБ – съгласно жалба на Иванка Петрова. 

3.Писмо от Областния управител относно: недостиг на дърва за огрев за 

местното население. 

Златка Питакова: Колеги, имате думата. 

Петър Иванов: Да освободим г-жа Добруджанска да си отива, така ли иначе 

не е човекът, който трябва да е тук. 

Марин Пейчинов: Основния проблем е, че няма кой да им вземе парите. Има 

период, когато се вземат помощите, детските - да идва домакинката по това време да 

събира таксите. 

Йорданка Узунска: Преди си оставяха парите на госпожите в групата, а после 

си вземахме бележката. 

Живка Великова: На домакинката и се плаща, за да събира парите на 

родителите за месечните такси. 

Златка Питакова: Сложила съм ви няколко писма от Омбудсмана на РБ и 

становище на г-н Енчев и др. Ако имате въпроси заповядаите? 

Марин Пейчинов: Прочетох внимателно стновището на г-н Енчев, свършил 

си е добре работата, както и на г-жа Петрова. Но защо се завъртяхме пак в този 

порочен кръг. Всичко, което е необработваемо ще се замени с обработваемите земи 

на Общината и накрая ще идват молби и няма да има какво да им се даде. Тогава 

какво ще се прави? 

Йорданка Узунска: Тази земя е била поделена отдавна, но не е обърнала 

внимание каква е. И сега, когато не е получила арента започва да я търси. Като я  

разораха, стана обработваема, но там няма такава почва, там става само за 

залесяване. След като разбра това, подаде жалба за замяна. Никой не би се съгласил 

да замени тази земя, от която няма да влизат никакви средства в Общината. Има 

такива фондове, към които да се обърне. 

Петър Иванов: Не е единствената с такава земя. 

Бюрхан Акиф: През 1991година даваха такава възможност, след като се даде 

плана за подялба. 

Радка Желева: Мисля, че ОбС и общинска администрация трябва да се 

обединят и да се предприемат такива решения, от които общината има нужда. Както 

преди години с пречиствателната станция. Всеки има такива земи. Ако се направи 

такава замянка общината нищо няма да спечели. Ще има стотици заявления за 

замянки. 

Г-н Иван Енчев: Потвърждавам посочените данни от изготвеното от мен 

становище. От писмото на Омбусмана е видно, че Община Алфатар процедурно по 

законосъобразност е изпълнила обществено-делегирания й ангажимент. 

Златка Питакова: Колеги, в ОбС г-жа Узунска е представила днес писмо, с 

което ще Ви запознае сега. 
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Йорданка Узунска: От пътна инфраструктура по жалба от Иван Димов – до 

тях се събира много вода и не могат да си влязат в двора. По проект към тяхната 

страна е заложено да се направи канал с облицовъчни стени. Ние предложихме на 

фирмата да се направи канал от горната страна, но там има наклон и няма как да се 

получи. Трябва ние да преценим какво да правим. 

Иван Енчев: Аз не съм съгласен по този въпрос. 

Златка Питакова: Относно тези молби имате ли други въпроси? Искам да ви 

запозная с проекто бюджет 2013 година на ОбС. Не съм съгласна с намаляване на 

средствата за издръжката - искам тя да се увеличи. 

Живка Великова: Да правим поне по една изнесена сесия в населените места 

и ОбС да ползва различен юрист. 

Янка Господинова: Имам едно предложение: вие да седнете с г-жа Друмева и 

да го обсъдите и после ние да го гласуваме. Както и за бюджета на населените места, 

да се съгласува първо с кметовете. 

Златка Питакова: Предлагам, да се запази бюджета от миналата година плюс 

намерението ми за издаване на вестник на ОбС, сега гласуваното гориво за РУП и 

др. 

Живка Великова: Аз подкрепям предложението на председателя на ОбС. 

Янка Господинова: Ние нямаме информация за заплатите на общинска 

администрация и др. Ще искаме подробен отчет и тогава ще се гласува и решава. 

Русица Иванова: Да седнем и да преценим. Ще гласуваме точка по точка 

бюджета на общината. 

Г-жа Златка Питакова: Колеги имате ли други въпроси, мнения, 

предложения? Няма. 

 

Поради изчерпване на дневния ред председателят Златка Питакова закри 

редовното заседание на ОбС в 16.40 часа, като благодари на съветниците. 

 

 

28.01.2013г. 

Гр. Алфатар 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ на ОбС: …. 

/ЗЛАТКА ПИТАКОВА/ 

 

Протоколист: …. 

/Радостина Стефанова/ 


